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Tisztelt Medveiek! 
 
Ismét eltelt egy év, így minden háztartásba eljuttatjuk a Medvei Hírmondó legújabb számát, mely a 
2024-es év történéseit, rendezvényeit és elért eredményeit foglalja össze. 
Örömmel tölt el, hogy községünkben nagyon jól működnek a szervezetek (Csemadok, MeFiK, 
sportszervezet, tűzoltószervezet, vadászszervezet, énekkar, Fitt Mamik) és mindig számíthatunk egymás 
segítségére, támogatására. Az együttműködésnek köszönhetően az elmúlt évben 26 rendezvényt 
sikerült megszerveznünk, melyek színesebbé tették mindennapjainkat. Ezúton is szeretném 
megköszönni a helyi szervezetek tagjainak, helyi vállalkozóknak, községi alkalmazottaknak, 
támogatóknak és mindenkinek, aki segítette munkánkat a 2024-es esztendőben. 
 
Tavasszal a pénzügyminisztérium által kiírt pályázaton 7000 eurot kaptunk játszótér felújítására. Ebből 
sikerült pár új elemmel bővíteni a meglévő játszóparkot. Év végén sor került a park zöldövezetének 
felújítására, új fák, bokrok kerültek kiültetésre. Ennek költségét önerőből finanszíroztuk. A Szociális- és 
Családügyi Minisztériumhoz adtunk be egy újabb kérvényt további játszótéri elemek vásárlására. Bízunk 
benne, hogy sikeres elbírálást kapunk, és így betudjuk fejezni a játszótér felújítását. 
 
Nyáron saját forrásból sikerült a töltés melletti mellékút egy részét újra aszfaltoztatni. 
 
Elindult az utóbbi évek legnagyobb beruházása, községünkben két területen is építkezés folyik.  Bővül a 
helyi szociális otthon, teljesen új házak épülnek fel a betegek részére. Ez a községnek új lakosokat jelent 
majd, nem utolsósorban pedig új munkahelyeket teremt a faluban (bővebb tájékoztatás az 5. és 6. 
oldalon található). 
 
A fejlesztések területén 2024 novemberében sikeres pályázatot nyertünk a Környezetvédelmi 
Minisztérium által kiírt felhívásból. A projekt keretén belül az óvoda épület falainak szigetelésére, 
nyílászárók felújítására kerül majd sor 2025 nyarán. A beruházás nagy segítséget jelent majd az 
energiatakarékosság szempontjából. 
 
Az elmúlt időszakban nehéz időket éltek meg gazdaságilag az önkormányzatok. Az utóbbi években még 
soha nem volt ennyire kiszámíthatatlan a községi költségvetés összeállítása, mint most. A jelenlegi 
információk szerint az állam a jövedelemadó-bevételek önkormányzatok számára visszatérítendő 
hányadát 70%-ról 13,7%-kal lecsökkentette. Ennek oka, hogy az állam átveszi az óvodák működésének 
finanszírozását, de meglehetősen bizonytalan feltételek mellett. Sejthető, hogy ennek az intézkedésnek 
is a kisebb óvodák isszák meg a levét. A jövedelemadóból levont összeg valószínűleg kevesebb lesz, mint 
amennyiből az óvoda fenntartható, így az önkormányzatnak mindenképpen hozzá kell majd járulni. 
Mindent megteszünk annak érdekében, hogy az óvoda továbbra is a megszokott nyitvatartással és 
feltételekkel működjön. 
A második legnagyobb tétel az önkormányzat saját bevételei között az ingatlanadóból származó 
jövedelem, melyet kénytelenek voltunk emelni. Január elsejétől az épületadót 20%-kal emeltük, a 
földterületre vonatkozó adó összege változatlan marad. 
Az együttműködésre továbbra is nagy szükség lesz, hogy ebben a bizonytalan gazdasági helyzetben előre 
vigyük falunkat. 
Kellemes olvasást kívánok!                                    Kulacs László, polgármester 
 
 



Vážení Medveďovčania! 
 
Opäť uplynul jeden rok, a preto vám do každej domácnosti prinášame najnovšie vydanie Meďovského 
Hlásnika, ktoré sumarizuje udalosti, podujatia a dosiahnuté výsledky za rok 2024. 
S radosťou konštatujem, že v našej obci veľmi dobre fungujú organizácie (Csemadok, MeFiK, športová 
organizácia, hasičská organizácia, poľovnícka organizácia, spevácky zbor, Fitt Mamik), a vždy sa môžeme 
spoliehať na vzájomnú pomoc a podporu. Vďaka tejto spolupráci sme v uplynulom roku zorganizovali 
26 podujatí, ktoré spríjemnili naše každodenný život. Touto cestou by som rád poďakoval členom 
miestnych organizácií, miestnym podnikateľom, obecným zamestnancom, podporovateľom a každému, 
kto pomáhal v našej práci v roku 2024. 
 
Na jar sme získali 7000 eur v rámci výzvy Ministerstva financií na obnovu detského ihriska. Z týchto 
prostriedkov sme rozšírili existujúce ihrisko o niekoľko nových prvkov. Na konci roka prebehla obnova 
zelene v parku, boli zasadené nové stromy a kríky. Túto obnovu zelene sme financovali z vlastných 
prostriedkov. Podali sme ďalšiu žiadosť na Ministerstvo sociálnych vecí a rodiny o kúpu ďalších prvkov 
na detské ihrisko. Veríme, že dostaneme pozitívne rozhodnutie a budeme môcť dokončiť obnovu ihriska. 
 
V lete sa nám podarilo z vlastných zdrojov obnoviť asfalt časti vedľajšej cesty pri hrádzi. 
 
Začala sa najväčšia investícia posledných rokov, v našej obci prebieha výstavba na dvoch lokalitách. 
Rozširuje sa miestny Domov sociálnych služieb, budujú sa dva nové domy pre pacientov (viac informácií 
nájdete na str. 5. a 6.). 
 
V oblasti rozvoja sme v novembri 2024 získali úspešnú dotáciu z výzvy Ministerstva životného prostredia. 
V rámci projektu sa v lete 2025 uskutoční zateplenie budovy materskej školy a obnova okien a dverí. 
Táto investícia prinesie významný efekt v oblasti energetickej úspory. 
V uplynulom období prežívajú z ekonomického hľadiska samosprávy ťažké časy. V posledných rokoch 
nikdy nebolo z hľadiska predvídateľnosti tak ťažké zostaviť obecný rozpočet ako teraz. Podľa súčasných 
informácií štát znížil podiel dane z príjmu, ktorý sa vracia obciam, zo 70% o 13,7%. Dôvodom je, že štát 
preberá financovanie prevádzky materských škôl, ale za pomerne neistých podmienok. Je možné 
predpokladať, že tento krok negatívne zasiahne menšie materské školy. Suma odpočítaná z daňových 
príjmov pravdepodobne nebude stačiť na pokrytie nákladov na prevádzku škôlky, a preto obec bude 
musieť v každom prípade prispievať. Urobíme všetko pre to, aby škôlka naďalej fungovala s obvyklou 
prevádzkovou dobou a podmienkami. 
Druhý najväčší zdroj vlastných príjmov obce pochádza z dane z nehnuteľností, ktorú sme boli nútení 
zvýšiť. Od 1. januára sme zvýšili daň z nehnuteľností o 20%, daň z pozemkov zostala nezmenená. 
Spolupráca bude naďalej veľmi potrebná, aby sme v tejto neistej ekonomickej situácii posunuli našu 
dedinu vpred. 
 
Prajem Vám príjemné čítanie!                               Ladislav Kulacs, starosta 

 

 



 



Rozšírenie kapacít komunitnej sociálnej starostlivosti v Domove sociálnych služieb pre deti 
a dospelých v Medveďove 

 
 Domov sociálnych služieb pre deti a dospelých v Medveďove poskytuje sociálnu službu v súlade 
so zákonom č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách v znení neskorších predpisov a v zmysle zmluvy 
o poskytovaní sociálnej služby. Zariadenie poskytuje starostlivosť pobytovou formou. V domove 
sociálnych služieb sa služby poskytujú fyzickým osobám do dôchodkového veku, ktoré sú odkázané na 
pomoc inej osoby a ich stupeň odkázanosti je najmenej V, alebo sú nevidiace či prakticky nevidiace a ich 
stupeň odkázanosti je najmenej III. 
 Zariadenie poskytuje sociálne služby v dvoch objektoch na území obce Medveďov. Musíme 
konštatovať, že oba objekty zariadenia majú charakter inštitúcie, izby nie sú vybavené vlastným 
hygienickým zariadením, kúpeľne sú spoločné. Aj keď vedenie zariadenia sa snažilo upraviť vchody 
a interiérové priestory v záujme odstránenia architektonických bariér, pre samostatný pohyb čiastočne 
imobilných prijímateliek na vozíku, alebo presun prijímateliek trvalo pripútaných na lôžko, priestory nie 
sú vyhovujúce. Dispozičné a priestorové riešenie, ako aj ich vybavenie nevyhovuje súčasným 
požiadavkám kladeným na kvalitné komunitné služby, nezávislý spôsob života a začlenenie prijímateliek 
do spoločnosti. 
 Na základe týchto skutočností sa vedenie zariadenia, v spolupráci s TTSK, MPSVaR  a starostom 
obce Medveďov, rozhodlo zúčastniť projektu z Plánu obnovy financovaného Európskou úniou. DSS 
v Medveďove vníma tento projekt ako vhodný nástroj na vytvorenie nových objektov bývania pre 
súčasné klientky a budúcich klientov/klientky zariadenia. Víziou nášho zariadenia, ktorú mienime týmto 
projektom dosiahnuť, je plnohodnotný život ľudí so zdravotným postihnutím. Naším poslaním je 
zabezpečiť také prostredie, ktoré podporuje čo najvyššiu mieru sebestačnosti a autonómie prijímateľa 
v jeho živote a v komunite. Cieľom projektu je vytvoriť dôstojné podmienky samostatného bývania, 
zabezpečiť podmienky pre nezávislý život – prostredníctvom transformácie v súčasnosti poskytovaných 
inštitucionálnych sociálnych služieb na komunitné. 

Poskytovanie sociálnych služieb po transformácii je plánované v rámci samostatných domácností, 
celkom pre 24 prijímateľov. V každej domácnosti vzniknú dve jednolôžkové izby a dve dvojlôžkové izby 
s možnosťou rozdelenia na jednolôžkové izby. Objekty budú postavené v dvoch lokalitách v bežnej 
zástavbe na území obce Medveďov, budú koedukované, čím dosiahneme súlad projektu 
s horizontálnymi princípmi zameranými na odstraňovanie nerovnosti a presadzovanie rovnosti žien 
a mužov. Všetky novopostavené objekty budú kompletne bezbariérové a zahŕňajú dve priľahlé jednotky 
so samostatným vchodom pre 6 + 6 prijímateľov a tri samostatné bytové jednotky pre 4 + 4 + 4 
prijímateľov. Chod domácností, potrebný dohľad, aktivizáciu prijímateľov sociálnych služieb a ich 
zapájanie do života komunity bude zabezpečovať odborný a obslužný personál v dennej a nočnej smene. 
Celková investícia do projektu dosiahne 1 611 160 EUR s DPH s Plánu obnovy financovaného  Európskou 
úniou. 

Nové formy sociálnych služieb budú dostupné rovnako pre ženy a mužov, pre ľudí odkázaných na 
pomoc inej osoby bez rozdielu na ich náboženské vyznanie, národnosť, farbu pleti, rasy alebo etnického 
pôvodu. Realizáciou projektu sa vytvorí 24 nových miest v nízkokapacitných zariadeniach pre pobytové 
sociálne služby a zároveň aj nové pracovné miesta v obci Medveďov. 
 
                                                                                                                 (Mgr. Kmeť Vladislav, riaditeľ DSS) 
 
 
 



A közösségi szociális ellátási kapacitások bővítése a medvei szociális otthonban 

 
A projekt célja az önálló élethez méltó feltételek megteremtése, bebiztosítása - a jelenleg nyújtott 
intézményi szociális szolgáltatások átalakítása közösségi alapúvá. 
Az újítás lényege, hogy a szociális szolgáltatások ellátását külön háztartáson belül, összesen 24 személy 
számára tervezték. Minden háztartásban két egyágyas és két kétágyas szoba lesz, amelyek egyágyas 
szobákra oszthatók. Az épületek Medve községben, két helyen épülnek. 
Minden új építésű épület teljesen akadálymentes lesz, és két egymás melletti, külön bejáratú, 6+6 fős, 
valamint három különálló, 4+4+4 fő befogadására alkalmas lakást tartalmaz. A háztartások vezetését, a 
szükséges felügyeletet, a szociális ellátást igénybe vevők aktivizálását, a közösségi életbe való 
bekapcsolódását hivatásos és kiszolgáló személyzet biztosítja nappali és éjszakai műszakban. A projekt 
teljes beruházása eléri az 1 611 160 eurót áfával együtt az Európai Unió által finanszírozott helyreállítási 
tervből. A projekt megvalósításával 24 új férőhely jön létre a lakossági szociális ellátások alacsony 
kapacitású intézményeiben, és ezzel egyidejűleg új munkahelyek is létrejönnek a településen. 
 

 
 

 
 



I. Medvei FIFA bajnokság 
Január második szombatján a sportszervezet szervezésében első alkalommal került megrendezésre FIFA 
bajnokság a helyi kultúrházban. A küzdelmek reggel 9 órától egészen este 10 óráig tartottak. Az első 
három helyezett pénzjutalomban, a negyedik helyezett vigaszdíjban részesült. 
  
FIFA šampionát 
V druhú sobotu v januári sa v kultúrnom dome našej obce po prvýkrát konal FIFA šampionát, ktorý 
organizovala športová organizácia. Súťaže prebiehali od 9:00 ráno až do 22:00 večer. Prvé tri miesta boli 
ocenené peňažnou odmenou, štvrté miesto získalo cenu útechy. 

 
 

Faluévzáró - 3. medvei disznótor 
2024. január 27-én Medve községben immáron harmadik alkalommal került megrendezésre a 
disznótorral egybekötött évértékelő. Előzetes megbeszéléseket követően két disznó feldolgozására 
került sor. A munkálatokon egy 15 fős csapat dolgozott, ki-ki a saját feladatát ellátva. Egyesek a kolbász- 
és hurkatöltésért voltak felelősek, mások a zsírsütésért, illetve a disznótoros káposzta elkészítéséért. Az 
évértékelő délután 17 órától került megrendezésre a kultúrház nagytermében. Itt Kulacs László 
polgármester úr informálta a falu lakosságát az elért eredményekről, beszámolt a falu gazdasági 
helyzetéről és ismertette a jövőbeni terveket, célokat. A hivatalos évértékelőt követően felszolgálásra 
kerültek a disznótoros finomságok. Az este kötetlen beszélgetéssel folytatódott, s az esemény kicsit 
közelebb hozta a falu lakosságát egymáshoz. 
3. Meďovská zabíjačka 
27. januára 2024 sa v obci Medveďov uskutočnila už tretíkrát Fórum obyvateľov spojená so zabíjačkou. 
Po predbežných rozhovoroch došlo k spracovaniu dvoch ošípaných. Na prácach sa podieľalo 15-členné 
družstvo, pričom každý mal svoju úlohu. Niektorí sa starali o plnenie klobás a jaterníc, iní o vyprážanie 
masti alebo prípravu zabíjačkovej kapusty. Podujatie sa začalo o 17:00 hod. vo veľkej sále kultúrneho 
domu. V rámci uzávierky informoval starosta obce Ladislav Kulacs, obyvateľov o dosiahnutých 
výsledkoch a predstavil plány a ciele do budúcnosti. Po oficiálnom vyhodnotení roka nasledovalo 
servírovanie zabíjačkových špecialít. 



 

Évzáró és Sportbál 
A medvei sportszervezet január 20-án megtartotta évzáró gyűlését, majd február 10-én sportbált 
szervezett a helyi kultúrházban. A bál nagy sikert aratott, mindenki jól érezte magát. A tombola fődíja 
egy 2 főre szóló wellness hétvége volt. 
Záver roka a Športový ples 
Miestna športová organizácia usporiadala svoju záverečnú schôdzu 20. januára, následne 10. februára 
organizovala športový ples kultúrnom dome. Ples mal veľký úspech a všetci sa výborne zabávali. Hlavnou 

cenou tomboly bol wellness víkend pre dve osoby. 

  



Lángfutás Medve községben 

2023 év végén Csilizradvány, Balony, Medve, Kulcsod, Szap, Csiliznyárad, Csilizpatas és Csicsó községek 
létrehozták a Csiliz Menti Népfőiskolát. Magának a népfőiskolának az ötletét a Lakiteleken 
(Magyarország) található népfőiskola központja adta. A népfőiskola elnöke Bödők Károly. Fő cél 
kulturális-, sport- és oktatási rendezvények s találkozók szervezése, valamint feltárni és bemutatni a 
csilizközi és csicsói értékeket. 
A Csiliz Menti Népfőiskola és a Medvei Fiatalok Klubja szervezésében első alkalommal került sor 
Lángfutásra Medve községben. A futósorozat a Csiliz Menti Népfőiskola falvainak futóversenyeit foglalja 
magába. A 2024-es évben négy község képviseltette magát a sorozatban, nevezetesen Medve, Csicsó, 
Csilizradvány és Csilizpatas. A futóversenyeket évszakokra osztották, a tavaszi fordulónak március 2-án 
Medve adott otthont. A nyári futást Csicsón, az őszit Csilizradványon a télit pedig Csilizpatason 
rendezték meg. A rajtszámok átvételére 9:50-től került sor, a nevezési díj nem volt konkrét összeghez 
kötve, a helyszínen becsületkassza várta az indulókat. A résztvevők különböző távokon mérethették meg 
magukat, lehetőség volt az 1 kilométeres Kis Medve körre, a 3 kilométeres Móric körre, és 6 kilométeres 
Apáti körre. A futókat a helyi tűzoltószervezet, nyugdíjas szervezet és a Csemadok önkéntesei 
irányították, az útvonal jellemzően burkolt, aszfaltos szakaszon vezetett. Időt nem mértek, rangsort nem 
állítottak fel, cél a mozgás és a szórakozás volt. Annak ellenére, hogy hűvös, borús időt hozott a szombati 
nap, óriási volt az érdeklődés, a különböző kategóriákban összesen 170-en álltak rajthoz. A célba 
érkezettek emlékéremmel gazdagodtak, valamint a szervezők gulyással és palacsintával kedveskedtek 
minden résztvevőnek. Az esemény kellemes kikapcsolódást nyújtott gyerekes családok számára is, 
lehetőség volt ugyanis a futók babakocsis, kerékpáros, gyalogos és rolleres kíséretére is. 
Az esemény zárásaként Buchinger Péter és Kulacs Enikő, a MeFiK egyik alapítója meggyújtották a fáklya 
lángját, melyet a Bősi Futóklub tagjai vittek át a nyári csicsói futásra. 
 

 
 

 

 

 

 

 
 



 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
„Beh plameňov-Lángfutás“ v obci Medveďov 

Na konci roka 2023 vytvorili obce Čiližská Radvaň, Baloň, Medveďov, Kľúčovec, Sap, Ňárad, Pataš a Číčov 
Nezávislú školu Medzičilizia. Myšlienka samotnej školy vychádza z neoficiálnej školy v Lakiteleku 
(Maďarsko). Predsedom školy je Károly Bödők. Hlavným cieľom školy je organizovanie kultúrnych, 
športových a vzdelávacích podujatí, ako aj objavovanie a prezentovanie hodnôt Medzičilizia a Číčova. 
V rámci Nezávislej školy Medzičilizia a Klubu mladých Medveďova sa po prvýkrát uskutočnil „Beh 
plameňov-Lángfutás“ v obci Medveďov. Seriál behov zahŕňa behy v obciach Nezávislej školy Medzičilizia. 
V roku 2024 sa do seriálu zapojili štyri obce, a to Medveďov, Číčov, Čiližská Radvaň a Pataš. Súťaž bola 
rozdelená do ročných období, pričom jarné kolo sa konalo 2. marca v Medveďove. Letný beh sa konal v 
Číčove, jesenný v Čiližskej Radvani a zimný v Pataši. Registrácia pretekárov začala o 9:50, pričom 
štartovné nebolo pevne stanovené, na štarte k dispozícii pokladnica pre dobrovoľné príspevky. Účastníci 
si mohli zvoliť rôzne vzdialenosti, ako napríklad 1 km „Malý Medveďov -Kis Medve“ okruh, 3 km 
„Móric“ okruh a 6 km „Apáti“ okruh. Bežcov usmerňovali dobrovoľníci - členovia miestnej hasičskej 
organizácie a Csemadoku. Trasa viedla prevažne po asfaltovaných cestách. Čas sa nemeral, neboli 
vyhlasovaný víťazi, cieľom bol pohyb a zábava. Napriek chladnému a zamračenému počasiu bola záujem 
obrovský, v rôznych kategóriách sa na štart postavilo celkovo 170 ľudí. Tí, ktorí dobehli do cieľa, dostali 
pamätné medaily a organizátori pripravili pre všetkých účastníkov guláš a palacinky. Podujatie bolo 
príjemnou voľnočasovou aktivitou aj pre rodiny s deťmi, pretože účastníci mohli bežať s kočíkmi, 
bicyklami, peši alebo na kolobežkách. 
Na záver podujatia Péter Buchinger a Enikő Kulacs jedna zo zakladateliek MeFiK, zapálili pochodeň, ktorú 
členovia Gabčíkovského bežeckého klubu preniesli na letný beh v Číčove. 
 
 
 



 
Az 1848-as eseményekre emlékeztünk 
Március 15-én Medve községben kulturális programmal emlékeztünk meg a forradalom és a 
szabadságharc eseményeire. Elsőként a helyi óvodások műsora következett, majd pedig a csilizradványi 
Kóczán Mór Alapiskola tanulóinak műsora volt terítéken. Természetesen a medvei énekkar fellépése 
sem hiányozhatott az ünnepi műsorprogramból, zárásképp pedig a Fitt Mamik adták elő produkciójukat. 
Az ünnepi megemlékezés az önkormányzat, valamint a Csemadok medvei szervezete jóvoltából valósult 
meg. 
 
Spomienková slávnosť na udalosti roku 1848 
15. marca sme si v obci Medveďov pripomenuli udalosti revolúcie a boja za slobodu kultúrnym 
programom. Ako prvé vystúpili deti z materskej školy, následne bolo na programe vystúpenie žiakov 
Základnej školy Móra Kóczána z Čiližskej Radvane. Samozrejme, nemohlo chýbať ani vystúpenie 
Medveďovského speváckeho zboru a na záver program uzavreli Fitt Mamik. Slávnostná spomienková 
slávnosť sa uskutočnila s podporou samosprávy obce Medveďov a miestnej organizácie Csemadok. 

 
Csemadok helyi szervezete 
A Csemadok helyi szervezete március 24-én színházlátogatást szervezett a Győri Nemzeti színház Valahol 
Európában című musical előadására. 
A szervezet vezetősége április 5-én évzáró ünnepségre hívta tagságát. A gyűlés után könyvbemutatóra 
került sor, Szomolai Tibor @Párkereső című regényét mutatta be a jelenlévőknek. 
 
Miestna organizácia Csemadok 
Miestna organizácia Csemadok zorganizovala 24. marca návštevu divadla, kde si účastníci pozreli muzikál 
„Valahol Európában“ národnom divadle v Győri. 
Vedenie organizácie pozvalo členov na záverečné stretnutie dňa 5. apríla, po ktorom sa konala 
prezentácia knihy @Párkereső Tibora Szomolaiho, ktorú autor predstavil prítomným. 
 
 
 
 



Tisztítsuk meg a környezetünket 
Az előző évekhez hasonlóan a Föld napja alkalmából községünkben április második hétvégéjén ismét 
szemétszedést szerveztek. A találkozó szombat 8:00-kor volt a kultúrház teraszán, majd pedig a népes 
tömeg csoportokra osztódva innen indult a falu egyes helyszíneire, hogy megtisztítsa a környezetet a 
hulladéktól. 
Az akciót már több éve megrendezik, ennek ellenére évről évre egyre több szemetet gyűjtenek az 
önkéntesek, ezúttal is több zsáknyi hulladékot sikerült összegyűjteni a község különböző pontjairól. A 
szervezők a résztvevők számára gulyással kedveskedtek, ami jól esett a több órányi munka után. A 
résztvevők közül azonban senki sem érezte a szemétgyűjtést fáradságnak, ezzel ugyanis 
hozzájárulhatunk az élhető környezet megtartásához. 
 
Čistime naše životné prostredie 

Rovnako ako v predchádzajúcich rokoch, aj v apríli, pri príležitosti Dňa Zeme, organizovala obec 
Medveďov opäť zber odpadu. Stretnutie účastníkov sa konalo v sobotu o 8:00 na terase kultúrneho 
domu, odkiaľ sa početný dav účastníkov rozdelil do skupín a vydal sa na rôzne miesta v obci, aby vyčistili 
okolie od odpadu. 
Táto akcia sa koná už niekoľko rokov, no každý rok sa zbiera stále viac odpadu, a tento rok sa opäť 
podarilo naplniť viacero vriec s odpadom zo všetkých kútov obce. Organizátori na záver odmenili 
účastníkov gulášom, ktorý im po niekoľkohodinovej práci veľmi chutil. Nikto z účastníkov však necítil 
únavu zo zberu odpadu, pretože čistením prispievame k udržiavaniu zdravého a čistého životného 
prostredia. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 
 
 
 
 
     
 
 

 
 



Hulladékgazdálkodás 
Áprilisban Medvén sor került a tavaszi lomtalanításra, amikor is a háztartásokban feleslegessé vált 
tárgyakat, bútorokat, kiselejtezett elektronikai cikkeket lehetett leadni a kultúrház mellett elhelyezett 
konténerekben. Meglepően nagy mennyiségű hulladék gyűlt össze, összesen 10,7 tonna, melynek 
elszállítása 1800 euróba került. 
Nyár végén községünkben is megvalósult a szemetes kukák csippelése. A kukák súly szerinti mérése már 
működik, így látjuk, hogy a háztartások mennyi hulladékot termelnek. A meghatározott súlyhatár felett 
produkált hulladék pluszköltséggel jár majd a háztartásokra, vállalkozókra nézve. A kormány 2024. 
novemberében hagyta jóvá a két évvel ezelőtt elhalasztott mechanikai-biológiai hulladékkezelés 
bevezetésének kötelezettségét. 2024-ben a hulladék tonnájáért 67 eurót fizettünk, ez 2025-től 115 
euróra emelkedne. A parlament később hatályon kívül helyezte az eredetileg jóváhagyott díjemelést, így 
továbbra is rengeteg a kérdés a változtatással kapcsolatban.  Medvén 2025. január 1-től 30-ról 40 euróra 
növekedik a kukadíj összege (személyenként). A chip és az egész rendszer bevezetése 2000 euróba került, 
melyet önköltségből finanszírozott a község, ezzel sem terhelve a lakosságot. 
Az utóbbi időszakban sajnos több alkalommal előfordult, hogy a temetőben elhelyezett szemétgyűjtő 
konténerekben lakossági kommunális hulladék került elhelyezésre. Felhívjuk a Tisztelt lakosság 
figyelmét, hogy a temetőben elhelyezett konténerek kizárólag a temetői hulladék elhelyezésére 
szolgálnak, ezért azokban csakis temetői hulladék helyezhető el. A temető kamerával megfigyelt terület! 
Községünkben már több éve külön válogatjuk a papír-, a műanyag- és a biohulladékot, amivel jelentős 
összegeket tudunk megspórolni. Elmondhatjuk, hogy a szomszédos községekkel szemben alacsonyabb 
szemétdíjat tudunk biztosítani lakosaink számára, de fontos, hogy továbbra is szelektáljuk a szemetet és 
minél kevesebb hulladék kerüljön a kukákba. Minden háztartás az újsággal együtt megkapja a szemét- 
ill. a szelektált hulladék elszállításának ütemtervét. Megkérjük a lakosságot, hogy a hulladéknaptár 
szerint rakják ki a szemetet a házak elé (az elszállítás előtti napon)! Megértésüket köszönjük! 
Hospodárenie s odpadom 
V apríli sa uskutočnilo jarné upratovanie v obci, pri ktorom sa mohli obyvatelia obce zbaviť starého 
nábytku, kobercov, elektroniky a ďalšieho odpadu. Vyzbieralo sa veľké množstvo odpadu – celkom 10,7 
tony, pričom náklady na jeho odvoz činili 1800 eur. 
Na konci leta sa v obci zaviedlo označovanie smetných nádob čipmi. Systém váženia nádob už funguje a 
poskytuje prehľad o množstve komunálneho odpadu, ktorý domácnosti vyprodukujú. Obyvatelia, ktorí 
prekročia stanovený limit hmotnosti odpadu, budú musieť zaplatiť príplatok. V novembri 2024 vláda 
schválila povinnosť zavedenia mechanicko-biologického spracovania odpadu, ktoré bolo predtým 
odložené. V roku 2024 sme za tonu odpadu platili 67 eur, pričom od roku 2025 sa cena zvýši na 115 eur. 
Parlament neskôr zrušil pôvodne schválené zvýšenie poplatkov, takže situácia je stále nejasná. Od 1. 
januára 2025 sa poplatok za smetnú nádobu zvýši z 30 na 40 eur (na osobu). Zavedenie systému a čipov 
stálo obec 2000 eur, ktoré boli financované z obecného rozpočtu, takže obyvateľov to nezasiahne. 
V poslednom čase sa však viackrát stalo, že do kontajnerov na cintoríne bol uložený komunálny odpad z 
domácností. Upozorňujeme obyvateľov, aby si uvedomili, že kontajnery na cintoríne slúžia výhradne na 
odpad z cintorína, preto do nich môže byť uložený iba cintorínsky odpad. Cintorín je monitorovaný 
kamerovým systémom! 
V našej obci už niekoľko rokov triedime papier, plasty a bioodpad, čím sa nám podarilo ušetriť značné 
sumy. Môžeme povedať, že v porovnaní s okolitými obcami máme nižšie poplatky za odvoz odpadu, no 

je dôležité pokračovať v triedení a minimalizovať množstvo odpadu, ktorý končí v smetných nádobách. 
Každá domácnosť spolu s novinami dostáva harmonogram odvozu odpadu a triedeného odpadu. 
Žiadame obyvateľov, aby vykladali odpad podľa tohto harmonogramu (najlepšie deň pred odvozom). 
Ďakujeme za pochopenie! 



               
Majális 

Május elsejének előestéjén Medve községben is felállították a májusfát. Az ünnepi köszöntőre 19:00-tól 
került sor, majd az előző évekhez hasonlóan a fa ezúttal is a parkban került felállításra, mely során a 
község alkalmazottai, valamint önkéntesek segédkeztek. A szervezők a megjelenteket finom ételekkel 
várták, melyekről a helyi vadászszervezet, a nyugdíjas szervezet, valamint a Fakocsma gondoskodott. 
Miután mindenki jóllakott utcabál vette kezdetét a főtéren, mely során a jó hangulatot DJ Bene 
biztosította. 
Majáles 
V predvečer 1. mája aj v obci Medveďov postavili májku. Slávnostné privítanie sa uskutočnilo o 19:00, 
následne, rovnako ako v predchádzajúcich rokoch, bola májka opäť postavená v parku, pričom sa na jej 
stavbe podieľali zamestnanci obce a dobrovoľníci. Organizátori očakávali  prítomných chutnými jedlami, 
o ktoré sa postarali miestna poľovnícka organizácia, jednota dôchodcov a Fakocsma. Po sýtej večeri sa 
na hlavnom námestí začal pouličná zábava, o dobrú náladu sa postaral DJ Bene. 



 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Megújult a templom belső világítása 
Ing. Füzik Tibor támogatásával felújításra került a templom belső világításának egy része. A modernizáció 
során neonok, villanykapcsolók cseréjére került sor. Köszönjük munkáját! 
Obnovené osvetlenie v kostole 
S podporou Ing. Tibora Füzika došlo k obnove časti vnútorného osvetlenia kostola. V rámci modernizácie 
sa vymenili neóny a elektrické vypínače. Ďakujeme za jeho prácu! 

 

Az édesanyákat köszöntöttük 

Május első hétvégéjén Medve községben is minden az édesanyákról szólt. Az ünnepi program keretében 
elsőként a helyi óvodások léptek fel, akik énekes, táncos műsorral készültek, több anya pedig láthatóan 
elérzékenyült gyerekeik fellépése láttán. A színpadot a folytatásban a csilizradványi Kóczán Mór 
Alapiskola medvei tanulói vették birtokba, az ő műsorukat követően pedig a medvei énekkar fellépése 
következett. Záró akkordként a Fitt Mamik léptek színpadra, fellépésüket követően pedig ezúttal sem 
maradhatott el a jól megérdemelt tapsvihar. Az ünnepi program keretein belül ezúttal is köszöntötték az 
újszülött gyermekeket és szüleiket. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Oslava Dňa matiek 
Prvý májový víkend bol v obci Medveďov venovaný všetkým mamičkám. V rámci slávnostného programu 
vystúpili najprv miestne deti z materskej školy, ktoré pripravili pesničkový a tanečný program, čo 
niektoré mamičky dojalo k slzám. Následne sa pódia ujali žiaci Základnej školy Móra Kóczána z Čiližskej 
Radvane, po ich vystúpení vystúpil spevácky zbor z Medveďova. Program zakončili Fitt Mamik, ktoré si 
získali zaslúžený potlesk. V rámci slávnostného programu aj tento rok pozdravili novorodeniatka a ich 
rodičov.  
 

 

 
 
 
 
A szovjet emlékmű megkoszorúzása 

Május 9-én Kulacs László, 
polgármester a helyi nyugdíjas 
szervezet tagjaival tiszteletüket 
tették a Duna partján található 
szovjet emlékműnél és elhelyezték 
a megemlékezés virágait. 
 
Spomienková slávnosť pri 
sovietskom pamätníku 

Dňa 9. mája pán starosta 
Ing. Kulacs Ladislav a dôchodcovia 
našej obce uctili pamiatku 

padlých vojakov pri sovietskom 
pamätníku na brehu Dunaja. 
 
 
 
 



Gyereknap és halászléfőző fesztivál 
Június első napja Medve községben is a gyerekekről szólt, a helyi futballpályán már délelőtt 10 órától 
kezdetét vették a programok. A Medvei Fiatalok Klubja jóvoltából a gyerekeket ügyességi játékokkal 
várták, melynek végén eredménytől függetlenül mindenki díjban részesült. Ezzel párhuzamosan a 
focipálya melletti füves területen egy óriás légvárban, valamint egy kis ugrálóvárban vezethették le a 
gyerekek a felesleges energiájukat. A helyi tűzoltó szervezet jóvoltából ezúttal is sor került a 
tűzoltóbemutatóra, melyet habpartival koronáztak meg. 
A gyereknapi programot követően a halászléfőző verseny is elkezdődött, az eddigi évekhez hasonlóan 
ezúttal is sok csapat mérette meg  tudását. A halászleveket szakmai zsűri értékelte, melynek összetételét 
Polák Ferenc, a nagymegyeri Corvin étterem séfje, Vígh Anna és Bödők Margit alkották. Az eseménnyel 
párhuzamosan zajlottak a kulturális programok, elsőként Kulacs Evelin és Kaluz Ákos a Szőttes Kamara 
Néptáncegyüttes táncosai léptek fel, majd Leczkési Alíz Annáé volt a színpad, aki latin táncot adott elő. 
A programot Morva Dorina zárta, aki slágereket adott elő. 
A rendezvényre ezúttal is rengetegen kilátogattak, melynek teljes bevételét a balonyi Czirák Jázmin 
rehabilitációjára ajánlották fel a szervezők. 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 



Elsőáldozás 

Május utolsó hétvégéjén elsőáldozásra került 
sor a balonyi templomban. Medve községből 
két elsőáldozónk volt. Az ünnepségen részt 
vett Brož Ilona alpolgármester asszony, aki az 

önkormányzat nevében gratulált 
Vígh Lillának és Patasi Attilának. 
 
Prvé sväté prijímanie 
Dňa 26. mája sa v Baloni uskutočnilo slávnostné 

Prvé sväté prijímanie detí. Lilla Vígh a Attila 

Patasi prijali prvé sväté prijímanie 

z obce Medveďov. 
 
 
Választások Szlovákiában 
2024-es évben bőven kijutott a választásokból. 
Köztársasági elnököt választottunk március 23-án és április 6-án. Az első fordulóban községünkben a 469 
bejegyzett szavazóból 129-en járultak az urnához és adták le szavazataikat. Medvén a voksok nagy részét 
Forró Krisztián (64) szerezte meg. A második körben Peter Pellegrini és Ivan Korčok között dőlt el a 
küzdelem. Medvén összesen 186 választópolgár adta le szavazatát, ebből érvényes volt 185 szavazat. A 
szavazatok legnagyobb részét Peter Pellegrini 139 kapta, Ivan Korčok 46 voksot kapott. 
2024. június 8-án az Európai Parlamentbe választottunk képviselőket. Medvén a választópolgárok 31,22 
százaléka élt szavazati jogával, 148 választó járult az urnához, ebből 2 szavazat érvénytelen volt. 
Községünkben leadott szavazatok alapján a legtöbb voksot Magyar Szövetség-Maďarská aliancia-97 
kapta, ezt követte a SMER-Sociálna demokracia-13, REPUBLIKA-11, Demokrati-9, Progresívne Slovensko-
9, HLAS-Sociálna demokracia-3, KDH-2, Sloboda a Solidarita-1, SLOVENSKO, ZA ĽUDÍ-1. Szlovákiában a 
Progresszív Szlovákia nyert, 27,81 százalékkal. 
 

 
 
     
 
 
           A választási 
   bizottság tagjai 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Voľby na Slovensku 
Rok 2024 bol plný volieb. 23. marca a 6. apríla sme volili prezidenta republiky. V prvom kole sa v našej 
obci zo 469 registrovaných voličov zúčastnilo 129, ktorí odovzdali svoje hlasy. Najväčší počet hlasov získal 
Forró Krisztián (64). V druhom kole sa rozhodovalo medzi Petrom Pellegrinim a Ivanom Korčokom. V 
Medveďove sa zúčastnilo 186 voličov, z ktorých bolo platných 185 hlasov. Najviac hlasov získal Peter 
Pellegrini (139), Ivan Korčok získal 46 hlasov. 
8. júna 2024 sa konali voľby do Európskeho parlamentu. V Medveďove využilo svoje volebné právo 
31,22 % voličov, teda 148 voličov, z ktorých 2 hlasy boli neplatné. Na základe odovzdaných hlasov získala 
najviac hlasov Maďarská aliancia (97 hlasov), nasledovala SMER-Sociálna demokracia (13 hlasov), 
REPUBLIKA (11 hlasov), Demokrati (9 hlasov), Progresívne Slovensko (9 hlasov), HLAS-Sociálna 
demokracia (3 hlasy), KDH (2 hlasy), Sloboda a Solidarita (1 hlas) a SLOVENSKO, ZA ĽUDÍ (1 hlas). V 
celoslovenskom meradle zvíťazilo Progresívne Slovensko s 27,81 %. 
 
Medve ismét bajnok 
Több évtizednyi várakozás után Medve futballcsapata ismét bajnoki címnek örülhetett, melynek ünnepi 
ceremóniájára a bajnokság utolsó fordulóján, június 8-án került sor. Csapatunk a fő riválisnak számító 
Nagyszarva gárdáját fogadta hazai pályán, a találkozó 2:2-s eredménnyel zárult, majd ezt követően előbb 
a trófea, majd pedig az érmek átadására került sor. Községünk életében ez egy rendkívül fontos 
mérföldkőnek számított, így a szervezők egész délutános és estés programot szerveztek, melynek 
fénypontja az ünnepi tűzijáték volt. Meg is érdemelték a fiúk az elismerő szavakat és az ünneplést, egész 
évben keményen dolgoztak a céljaik eléréséért, melynek végül meglett a gyümölcse. 
Medveďov opäť majstrom 
Po niekoľkých desaťročiach očakávania sa futbalisti Medveďova opäť tešili z majstrovského titulu. 
Slávnostná ceremónia sa konala po poslednom kole ligy 8. júna, kedy naše mužstvo privítalo na 
domácom ihrisku svojho hlavného rivala, tím Rohoviec. Zápas skončil remízou 2:2, po čom nasledovalo 
odovzdanie trofeje a medailí. Tento úspech bol pre našu obec veľkým míľnikom, a preto organizátori 
pripravili celodenný program, ktorého vrcholom bol slávnostný ohňostroj. Chlapci si zaslúžili uznanie a 
oslavy, pretože počas celého roka tvrdo pracovali na dosiahnutí svojho cieľa, ktorý sa napokon stal 
skutočnosťou. 

 



Versmegálló 
Július 2-án a Csiliz Menti Népfőiskola településein, így községünkben is, a helyi parkban kihelyezték a 
versmegálló táblát. A Versmegálló célja, hogy rohanó világunkban megálljunk egy pillanatra és 
elolvassunk egy verset. A versmegálló táblák minden hónapban lecserélődnek, vándorolnak községből 
községbe. 
Zastávka poézie 
Dňa 2. júla bola v obciach Medzičilizskej ľudovej školy, ako aj v obci Medveďov v miestnom parku, 
umiestnená tabuľa s názvom "Versmegálló“ (voľ. preklad „Zastávka poézie“). Cieľom "Versmegálló“ je v 
dnešnom uponáhľanom svete sa zastaviť na chvíľu a prečítať si báseň. Tabule sa každý mesiac menia a 
putujú z obce do obce. 

 
5. nyári tábor 
A nagy érdeklődésre való tekintettel az idei évben immáron ötödik alkalommal rendezték meg a medvei 
nyári tábort. Az eddigi évekhez képest ezúttal azonban nem a focipálya adott otthont a tábornak, hanem 
az óvoda, illetve annak környéke. Erre azért volt szükség, mivel a pálya körül rengeteg volt a szúnyog, 
ami mind a gyerekek, mind pedig a vezetők mindennapjait megnehezítette volna. 
A szervezők ezúttal is izgalmas és változatos programokkal készültek a gyerekek számára, az első nap 
például rögtön egy karatebemutatóval kezdődött, ahol a bátrabbak maguk is kipróbálhatták az egyes 
fogásokat. Ezt követően az egyes csoportok elkészítették a csapatzászlókat, illetve megírták az indulókat. 
A gyerekek részt vehettek különböző ügyességi-, valamint csapatjátékokon, melyeknek egyaránt 
közösségépítő szerepük volt. Megemlíthetjük itt a közös sütögetést, valamint a kultúrház nagytermében 
tartott székfoglalót, melyet kimondottan élveztek a gyerkőcök. 
Természetesen a legnépszerűbb programnak ezúttal a csónakázás, valamint a bősi Hostád vendéglőben 
történő medencézés számított, azonban ezeken túl is változatos programokon vehettek részt a 
táborozók. Megemlíthetjük itt a tűzoltó-, valamint rendőrbemutatót, a faluban rendezett kincskeresést, 
valamint a veszprémi állatkertben tett látogatást. Vasárnap az óvoda területén egy tábortüzet 
alakítottak ki, ahol a gyerekek saját maguk készíthették el a vacsorájukat, még inkább hangulatossá téve 
az estét. Az utolsó előtti napon őrizve a hagyományokat ezúttal is disco várta a gyerekeket, az előző 
évekhez képest azonban ezúttal a focipálya helyett a kultúrház nagyterme szolgált ennek helyszínéül. Az 
általában csendes terem ezúttal megtelt gyerekzsivajjal, az este a szórakozásról és a jókedvről szólt. 
Hétfőn még a gyerekek részt vettek a szokásos reggeli tornájukon, elfogyasztották a reggelijüket, majd 
pedig elkezdték összepakolni a dolgaikat. Kulacs László, Medve község polgármestere értékelte ezt a 
négy napot, majd hivatalosan is lezárta az 5. medvei tábort. 
5. letný tábor 
Vzhľadom na veľký záujem sa v roku 2024 po piatykrát uskutočnil letný tábor v obci Medveďov. Tento 
rok však tábor neprebiehal na futbalovom ihrisku, ako tomu bolo v minulosti, ale v priestoroch miestnej 
materskej školy a jej okolia. Tento krok bol nevyhnutný kvôli veľkému množstvu komárov okolo ihriska, 
ktoré by boli znepríjemňovali každodenné aktivity deti a vedúcich . 
Organizátori pripravili aj tento rok pre deti rôznorodé a zaujímavé aktivity. Prvý deň začal ukážkou karate, 
kde sa odvážnejší deti mohli zapojiť a vyskúšať si niektoré techniky. Následne si deti vytvorili vlastné 
zástavy a napísali hymny svojich skupín. Deti sa zúčastnili rôznych zručnostných a tímových hier, ktoré 
mali úlohu rozvoja tímovej aktivity. Nezabudli ani na spoločné opekanie a na veľkú hru "obsadenie 
stoličky" v kultúrnom dome, ktorú si deti veľmi užili. Samozrejme, najobľúbenejšími aktivitami boli 
člnkovanie a kúpanie v bazéne reštaurácie Hostád v Gabčíkove. Okrem toho sa deti zúčastnili aj ukážky 
hasičov a polície, v obci prebehlo hľadanie pokladu a deti navštívili aj ZOO v meste Veszprém. V nedeľu 
večer sa v priestoroch materskej školy zorganizoval táborák, pri ktorom si deti pripravili svoju večeru 



a vytvorili si tak príjemnú atmosféru. V predposledný deň tábora čakala deti tradičná diskotéka, ktorá 
sa tento rok konala v kultúrnom dome, namiesto futbalového ihriska, ako to bývalo v predchádzajúcich 
rokoch. Zvyčajne tichá miestnosť bola tentokrát naplnila detským džavotom, večer bol plný zábavy a 
dobrej nálady. V pondelok deti absolvovali tradičnú rannú rozcvičku, pojedli raňajky a začali zbierať svoje 
veci. Starosta obce, pán Ladislav Kulacs, zhodnotil štyri dni tábora a oficiálne ukončil 5. ročník letného 
tábora v Medveďov. 
 

 

Falunap és Szent Anna napi búcsú 

A hagyományokhoz hűen a templom védőszentjének, Szent Anna ünnepekor Medve községben búcsúra, 
illetve ezzel egybekötött falunapra került sor július utolsó hétvégéjén. A szervezők ezúttal is színes 
programokkal készültek, a szombati napon a Bajcsy Tivadar és Kulacs Flórián emlékkupával indult el a 
kétnapos ünnepség. A labdarúgótornára ezúttal is rengetegen kilátogattak, melynek végén ezúttal is a 
hazai csapat emelhette magasba a trófeát. A mérkőzéseket követően Kulacs László, Medve község 
polgármestere megtartotta ünnepi beszédét, majd pedig a tiszta egyes tanulók, valamint a főiskolát 
végzett diákok jutalmazása következett. 19:00 magasságában fellépett a medvei énekkar, illetve a Fitt 
Mamik, majd őket követte Morva Dorina és Sági Anna Flóra fellépése. Este nyolc órától Gróff Alexandra 
szórakoztatta a közönséget, majd pedig Valaskó Ferenc lépett a színpadra. A közel egy órás műsort 
követően kezdetét vette a hajnalig tartó utcabál, melynek jó hangulatáról a Kiss&Kiss zenekar 
gondoskodott. Vasárnap 11:00-tól ünnepi szentmisére került sor a helyi templomban, majd a 
temetőben megkoszorúzták az I. és II. világháborúban elhunyt áldozatainak állított emlékművet. A 
ceremóniával párhuzamosan fellépett a helyi énekkar, akik mintegy zenei aláfestésként ismert énekeket 
adtak elő. Elsősorban a gyerekeknek kedvezve délután két órától búcsúi rendezvény vette kezdetét a 
falu főterén. 



 

Deň obce a slávnosť svätej Anny 

V súlade s tradíciou sa posledný júlový víkend 
v obci Medveďov uskutočnili hody na počesť 
patrónky kostola, svätej Anny. Tento rok to 
bola slávnosť spojená s dňom obce. 
Organizátori pripravili aj tento rok pestrý program. 
V sobotu sa začalo dvojdňové podujatie turnajom o 
pohár Tivadara Bajcsyho a Flóriána Kulacsa. Futbalového turnaja sa zúčastnilo veľa divákov a na konci 
tohto turnaja opäť domáci tím zdvihol pohár víťazov. Po zápasoch starosta obce, Ladislav Kulacs, 
predniesol slávnostný prejav, následne boli ocenení žiaci s vynikajúcimi výsledkami v škole a absolventi 
stredných škôl. 
O 19:00 vystúpili Medveďovský spevácky zbor a skupina Fitt Mamik, po nich nasledovalo vystúpenie 
Doriny Morva a Anny Flóry Sági. O ôsmej hodine večer zábavu rozprúdila Alexandra Gróff a po nej 
vystúpil na pódium aj Ferenc Valaskó. Po takmer hodine hudobného vystúpenia začala pouličná zábava, 
ktorá trvala až do rána. O zábavu a dobrú náladu sa postarala skupina Kiss&Kiss. V nedeľu o 11:00 sa 
konala slávnostná omša v miestnom kostole, po ktorej nasledovalo kladenie vencov pri pamätníku obetí 
prvej a druhej svetovej vojny na miestnom cintoríne. Pri tejto ceremónii vystúpil miestny spevácky zbor, 
ktorý svojimi známymi piesňami doplnil slávnostnú atmosféru. Po obede, o 14:00, sa začal na hlavnom 
námestí obce tradičný jarmok, zameraný predovšetkým na deti. 
 
Tiszta egyes tanulóink/žiaci s čistými jednotkami sú: Leczkési Alíz Anna, Kulacs Dorka, Horváth Áron, 
Huszár Tibor, Joó Dániel Áron, Kulacs Péter, Lantódi László, Leczkési Emma Adél, Maczala Jázmin, Soľava 
Dóra, Caras Samuel, Caras Patrik, Kulač Zoé és Kovács Ádám. 
 

Diplomát szerzett lakosaink/naši diplomanti: Ing. Sebő Vanessa, Mgr. Mátis András, Mgr. Mátis Rudolf.   
   
 



 

 

 
 
 

1. Színi Sebő Alajos Lovastúra 

A Felvidéki Huszár és Hagyományörző Egyesület augusztus 24-én megszervezte az 1. Színi Sebő Alajos 
Lovastúrát a Csilizmenti falvakban. A lovastúra főszervezője Tárnok István alezredes, helyettese Tóth 
René huszárfőhadnagy délelőtt 10 órára érkeztek községünkbe.  Előre megírt programmal érkeztek a 
vendégek, elsőként a huszárok, a honvédek, a betyárok és egyéb lovasok vonultak be a focipálya melletti 
területre. A bemutató után gyerekek lovagoltatása és hintózás következett.   
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Legidősebb polgártársunk köszöntése 

2024. szeptember 26-án ünnepelte 

95-ik születésnapját Kovács Gizella, 
községünk  legidősebb polgára. E jeles 

alkalomból köszöntötte őt Medve 

község önkormányzata képviseletében 

Kulacs László polgármester úr 
és Brož Ilona alpolgármester asszony. 
További jó egészséget és sok erőt kívánunk az 

ünnepeltnek! 
Blahoželanie najstaršej občianke obce 

Gizella Kovács oslávila 26. septembra 2024 svoje 

95. narodeniny. Starosta László Kulacs a 

Helena Brožová blahoželali najstaršej občianke 

obce Medveďov k jej narodeninám u nej doma. 
Do ďalších rokov jej želáme dobré zdravie 

a pohodu! 
 
Kirándulás Pannonhalmán 

Október 16-án a helyi nyugdíjas szervezet az önkormányzattal karöltve egy napos kirándulást szervezett 
Pannonhalmára. A megérkezést követően, tárlatvezető végigkísérte a résztvevőket az apátság 
látogatható részein. A finom ebédet és frissítőt elfogyasztva délután egy borkóstolóval egybekötött 
pincelátogatásra került sor. Hazaindulás előtt szabad program keretén belül, aki még bírta erővel 
felsétálhatott a Boldog-Mór kilátóhoz. Elmondhatjuk, hogy minden résztvevő jól szórakozott és 
élményekkel gazdagodva tért haza. 
 

 



A szépkorúakat ünnepeltük 
Október utolsó vasárnapja – jelen esetben október 27. –  Medve községben is a szépkorúakról szólt, 
a nyugdíjas ünnepély 11:30-tól vette kezdetét a kultúrház nagytermében. A megnyitó keretében Kulacs 
László, Medve község polgármestere mondott ünnepi beszédet, ezt követően pedig felszolgálták az 
ebédet. Miután mindenki elfogyasztotta az ebédet, a kulturális programokon volt a sor, ezt megelőzően 
viszont még köszöntötték a 60-70-80-90 éves jubilánsokat. 
A kultúrprogram keretében elsőként a helyi óvodások léptek fel, akik énekekkel és tánccal 
szórakoztatták a közönséget. A dunaszerdahelyi Népművelési központ jóvoltából ellátogatott Medve 
községbe Tóth Károly, aki több nagy színházban is játszik, illetve több nívós kitüntetés büszke tulajdonosa. 
A fiatal színész ismert dalokat adott elő, megalapozva ezzel a jó hangulatot a kultúrprogramok 
folytatásához. Mielőtt a medvei énekkar a színpadra lépett volna, Tóth Károllyal közösen elénekelték 
a felvidéki magyarok himnuszát, a Nélküledet. 
Zárásként nem maradt más hátra, minthogy a Fitt Mamik is előadják performanszukat, az öt felvonásból 
álló produkció pedig osztatlan sikert aratott a közönség körében. A bő három órás kultúrműsort 
követően kötetlen beszélgetés vette kezdetét, mely során a jó hangulatról Kiss Tamás gondoskodott. 
Jó volt látni, hogy a község idősebb lakosai ezt a vasárnapi délutánt egymás társaságában töltötték el, 
és pár óra erejéig megfeledkeztek a mindennapok kihívásairól és nehézségeiről. 
Deň dôchodcov 
Poslednú nedeľu v októbri - v tomto prípade 27. októbra – sa v obci Medveďov konalo podujatie 
venované seniorom. Slávnostný program začal o 11:30 v veľkej sále kultúrneho domu. Na otvorení 
vystúpil starosta obce, Ladislav Kulacs, ktorý v úvode predniesol slávnostný prejav, a potom sa podával 
obed. Po obede nasledoval kultúrny program, pričom predtým boli ocenení jubilanti, ktorí mali v roku 
2024  60, 70, 80 a 90 rokov. 
Kultúrny program otvorili miestne deti zo škôlky, ktoré zabavili divákov spevom a tancom. Následne do 
Medveďov zavítal Károly Tóth z Dunajskej Stredy, ktorý je hercom v niekoľkých veľkých divadlách a 
držiteľom mnohých prestížnych ocenení. 
Na záver vystúpili aj Fitt Mamik, ktorí svojim vystúpením vzbudili nadšenie u divákov. Po viac ako 
trojhodinovom kultúrnom programe nasledovalo neformálne stretnutie, počas ktorého o dobrú náladu 
postaral Tamás Kiss. Bolo dobré vidieť, ako starší obyvatelia obce strávili túto nedeľu v spoločnosti 
priateľov, zabudli na každodenné výzvy a ťažkosti. 

 

Lakosaink, akik kerek évfordulót ünnepeltek 2024-ben: 
Obyvatelia, ktorí oslávili okrúhle výročie v roku 2024: 
 
Molnár Irén, 90 éves   Szakál László, 70 éves 
Németh Mária, 90 éves  Vígh Gyula, 70 éves 
Bajcsi István, 80 éves   Oross Andrea, 60 éves 
Borgula Terézia, 80 éves  Kulacs László, 60 éves 
Bajcsi László, 70 éves               Kulacs Ida, 60 éves 
MUDr. Balážová Zuzana, 70 éves Bankó László, 60 éves 
Ing. Füzik Margit, 70 éves  Bankó Gábor, 60 éves 
Huszár Edit, 70 éves   Kovács Ernő, 60 éves 
Illés Anna, 70 éves   Csicsay Erzsébet, 60 éves 

 



 

 

 

 

  

A nyugdíjasnap után Kulacs László, polgármester és Vígh 
Tibor önkormányzati képviselő meglátogatta Bajcsi Istvánt, 
községünk lakosát, aki 2024-ben betöltötte 80. életévét. 
Születésnapja alkalmából szívből gratulálunk, jó egészséget 
és sok erőt kívánunk! 

 
 
 
 
 



Felvidéki falvak közös éneklése 
Egyre több községben szerveződnek énekkarok, akik színesebbé teszik a kulturális programokat, illetve 
kisebb megmérettetéseken is részt vesznek. Hasonlóan történt ez Medve községben is, ahol még 2019-
ben indult útjának a helyi énekkar. Fellépnek falunapon, nyugdíjas napon, karácsonykor, március 15-én, 
a közelmúltban azonban már más községekbe is felléptek. Így történt ez június 11-én is, mikor 
Csilizradványról kaptak meghívást. A Csiliz Menti Népfőiskola jóvoltából indítványozott eseménysorozat 
lényege, hogy négy felvidéki község énekkarai összegyűljenek, és közösen, egymás társaságban adjanak 
elő ismert nótákat, énekeket. Csilizradvány volt az eseménysorozat harmadik állomása, korábban már 
Csicsón és Csiliznyáradon került sor hasonló eseményre. A medvei énekkar az előző rendezvényen 
sajnálatos módon nem tudott részt venni, a mostaniról 
azonban nem hiányozhattak. Mint megtudtuk, a 
fellépések előtt már több hónappal elkezdődnek a 
próbák, ilyenkor hetente egy alkalommal gyakorolnak a 
helyi iskola épületében. A sok próba és a lelkesedés az 
előadásuk során is visszaköszönt, produkciójukat a 
jelenlévők tapsviharral jutalmazták. Október 8-án 
községünk adott otthont az eseménynek, mely egyben 
az idei utolsó állomás is volt. Az énekkarok ezúttal is két 
dalt adtak elő, majd pedig egy közös éneklésre is sor 
került. Reményeink szerint nem szakad félbe ez a jó 
hagyomány, és a következő években valamilyen úton-
módon sor kerülhet hasonló eseményre. 
Spoločný spev obcí 
Podujatie bolo súčasťou série akcií iniciovanej Medzičilizskou ľudovou školou, ktorej cieľom bolo 
zhromaždiť spevácke zbory zo štyroch obcí a spoločne si zaspievať známe piesne. Čiližská Radvaň bola 
tretím miestom tohto podujatia, predtým sa podobné akcie uskutočnili v Číčove a Ňárade.  
Ako sme sa dozvedeli, prípravy na vystúpenia začínajú už niekoľko mesiacov pred podujatím, keď každý 
týždeň nacvičujú v budove miestnej školy.  8. októbra sa podujatie konalo v našej obci, čo bolo zároveň 
aj posledné tohto roka. Spevácke zbory opäť zaspievali dve piesne a na záver si všetci spoločne zaspievali. 
Dúfame, že táto krásna tradícia nebude prerušená a v budúcnosti sa podobné akcie budú opakovať. 
 
 

 
 
          
 
 
 
 
 
 

 

 
 



„ECCER” Színjátszó Társulat Medvén 
November 16-án az ECCER amatőr színjátszó társulat Retró a köbön című kabaré előadására került sor 
a helyi kultúrházban. A szereplők a gondosan összeválogatott és begyakorolt programjukkal közel két 
órán át szórakoztatták a közönséget és mosolyt csaltak az arcokra. Androvics Adrianna vezette csapatnak 
sok sikert kívánunk a további munkájukhoz!  

 

 

  
 
 

 
Őszi foci folytatás 

Egy csapatnak mindig nehéz elkezdeni az új szezont a bajnoki cím megszerzése után, nem volt ez 
másképp csapatunk esetében sem. Több kulcsjátékosunk távozott, emellett pedig sérültek is voltak, így 
gyakran foghíjas kerettel kellett felállni az egyes mérkőzésekre. Nyáron ugyan érkeztek új játékosok, 
valamint visszatérők is voltak, ők azonban nem tudták teljesen betölteni a távozó játékosok által 
keletkezett űrt. A bajnokságot ugyan egy Sárréten aratott győzelemmel kezdte csapatunk, ezt követően 
azonban két vereség következett. Csákány ellen hazai pályán elért 9:2-es győzelem egyben az őszi idény 
legnagyobb arányú sikerét jelentette csapatunk számára. Az eredmények és a teljesítmény viszont ezt 
követően is hullámzó volt. Sikerült ugyan megverni az ősi rivális Csiliznyáradot, nagy meglepetésre 
azonban vereséget szenvedtünk a sereghajtó Csallóköznádasd otthonában. Az őszi félév utolsó három 
találkozóján veretlen maradt a csapat, Béke és Hodos ellen döntetlent játszottak, míg a Tárnok elleni 
záró mérkőzésen 3:0-ra győztek. 15 lejátszott mérkőzés után a 8. helyen áll a csapat, három pont 
lemaradással a hetedik helyezett Nyárad együttese mögött. A bajnokság március 8-án folytatódik, 
mikoris Sárrét gárdáját fogadjuk hazai környezetben. 
 

Karácsonyi hangolódás Medve községben 
December elsején, Advent első vasárnapjával hivatalosan is kezdetét vette a várakozás, a karácsonyra 
való hangolódás időszaka. Őrizve a hagyományokat, községünkben idén színes programokkal készültek 
az adventi hetekre. December 1-én, a szentmisét követően a Janiga József Művészeti Alapiskola 
növendékei, valamint a győri Richter János Zeneművészeti Szakgimnázium tanulói léptek fel a helyi Szent 
Annak templomban, akik karácsonyi dalokat adtak elő. A programok délután folytatódtak, a kultúrház 
nagytermében helyi óvodások termékeiből válogathattak a vásárlók, míg 17:00-tól közös 
gyertyagyújtásra került sor a kultúrház előtt felállított betlehemi jászolnál. Mialatt a résztvevők a 



szervezők által kínált forralt bort, teát és pogácsát fogyasztották, a helyi énekkar és Morva Dorina adott 
elő hagyományos karácsonyi dalokat. 
December 5-én, Mikulás előestéjén a falunkat is bejárta a télapó. A gyerekek izgatottan várták az 
érkezését, többen énekekkel, mondókákkal, kisebb ajándékokkal kedveskedtek a nagyszakállúnak, aki 
ajándékcsomagot osztogatott a gyerekeknek. A következő adventi programra december 15-én került sor, 
mikoris a MeFiK szervezésében a lakosok ellátogathattak a bécsi karácsonyi vásárba, ahol teljesen 
átélhették az ünnepi hangulatot, és megcsodálhatták a fényekbe borult osztrák város elragadó látványát.   
Az idei évben két nappal Szenteste előtt került sor az ünnepélyes negyedik gyertya meggyújtására, 
valamint az ezzel egybekötött kulturális programra. Az ünnepélyes megnyitót követően Kulacs László 
polgármester Both József kántorral közösen meggyújtották a negyedik gyertyát a községháza előtt 
elhelyezett adventi koszorún. A műsorszámok a helyi szociális intézet lakóinak előadásával vette 
kezdetét, majd őket követték az óvodások, akik énekes, táncos produkciókat adtak elő. Az előző évekhez 
hasonlóan a csilizradványi Kóczán Mór Alapiskola medvei diákjainak előadása sem maradhatott el, 
illetve a helyi énekkar jóvoltából több ismert karácsonyi dal is felcsendült. Az est programját a Fitt Mamik 
zárták, akik performansza ezúttal sem okozott csalódást. Ételből és italból most sem volt hiány, a szép 
számban megjelenő közönség forralt borral és teával melegedhetett, éhségüket pedig pogácsával, zsíros 
kenyérrel, valamint lángossal csillapíthatták. 
 

 
Vianočné prípravy v obci Medveďov 

1. decembra, počas prvej adventnej nedele, oficiálne začal čas očakávania a prípravy na Vianoce. V 
súlade s tradíciami sa aj tento rok v našej obci pripravili pestré programy na adventné týždne. Po svätej 
omši vystúpili žiaci Základnej umeleckej školy Jozefa Janigu, ktorí v miestnom kostole sv. Anny zaspievali 
vianočné piesne. Program pokračoval popoludní v kultúrnom dome, kde si návštevníci mohli zakúpiť 
výrobky od miestnych škôlkarov, a o 17:00 sa uskutočnilo spoločné zapálenie 1.adventnej sviečky pred 
kultúrnym domom pri betleheme. Kým účastníci popíjali varené víno, čaj a jedli pagáče, miestny zbor a 
Morva Dorina zaspievali tradičné vianočné piesne. 
5.decembra, na predvečer Mikuláša, navštívil našu obec Dedo Mráz. Deti ho netrpezlivo očakávali a 
niektoré mu zaspievali pesničky, zarecitovali básničky alebo darovali drobné darčeky, na oplátku Mikuláš 
rozdal deťom darčeky. Ďalší adventný program sa uskutočnil 15. decembra, kedy organizácia MeFiK 
zorganizovala výlet pre obyvateľov na viedenské vianočné trhy, kde si užili sviatočnú atmosféru a 
obdivovali osvetlené rakúske mesto. 



V tomto roku sa bolo zapaľovanie štvrtej sviečky na adventnom venci dva dni pred Štedrým dňom, 
spojené s kultúrnym programom. Po slávnostnom otvorení starostom obce Ladislavom Kulacsom a 
organistom Józsefom Bothom sa spoločne zapálila štvrtá sviečka. Program sa začal vystúpením 
obyvateľov miestneho Domova sociálnych služieb, následne vystúpili deti z miestnej materskej školy 
ktoré predviedli spevácke a tanečné vystúpenia. Ako každý rok, vystúpili aj medveďovskí žiaci Základnej 
školy Móra Kóczána z Čiližskej Radvane, a na záver zaspieval miestny zbor známe vianočné piesne. 
Program uzavreli Fitt Mamik, ktorých vystúpenie opäť zožalo veľký úspech. Nechýbali jedlá a nápoje, 
diváci si mohli vychutnať varené víno, čaj, pagáče, omastené chleby a langoše. 

 

 

 



 

 
Szeretet ünnepére készülve 
A helyi Csemadok szervezet tagjai a szeretet ünnepére 
készülve házi süteményekkel kedveskedtek az 
egyedülálló és idős lakosainknak. 50 csomag került 
szétosztásra, ezúton is köszönjük mindenki munkáját, 
aki hozzájárult e cél megvalósításház! 

 

 

Hagyományos Szent István napi bor-és pálinkaszentelő 
Az előző évekhez hasonlóan december 26-án, karácsony második, illetve Szent István vértanú ünnepén 
Medve községben ismét megrendezésre került az immáron hagyományosnak számító bor-és 
pálinkaszentelő. 
 Az esemény még hat évvel ezelőtt azon indíttatásból jött létre, hogy a falu lakosai megmutathassák a 
saját termékeiket, illetve megízlelhessék a mások által előállított borokat és pálinkákat. December 26-
án a szentmise keretein belül Nagy Pál, a balonyi egyházközség plébánosa megáldotta a nedűket, illetve 
fohászt mondott, hogy az új idényben is bőséges termés ígérkezzék. A szintmisét követően nagyjából fél 
tíz magasságában Kulacs László, Medve község polgármestere hivatalosan is megnyitotta a V. bor-és 
pálinkaszentelőt/kóstolót, melyre az előző évekhez hasonlóan a helyi Szent Anna katolikus templom 
kertjében került sor. Csípős, azonban verőfényes napsütéses idő volt, így ezúttal is egy nagyobb csoport 
gyűlt össze az eseményre. 

 

Az idei év kínálatában 17 pálinka és 8 bor szerepelt, a résztvevőknek ezeket kellett megkóstolniuk, majd 
0-5 pontig értékelniük. A nedűk mellé a szervezők házi sajtot és kolbászt, valamint házi sütésű kenyeret 
biztosítottak. Miután mind a 17 pálinka kóstolására sor került, összesítették a pontokat, majd eredményt 
hirdettek ebben a kategóriában. A harmadik helyen Kulacs László, a másodikon a tavalyi évhez 
hasonlóan Orosz Norbert, az első helyen pedig Kulacs Patrik pálinkája végzett. Az eredményhirdetést 
követően a borokon volt a sor, érdemes kiemelni, hogy a nyolc bor közül öt apáti szőlőből készült. A 
dobogós helyeken is az apáti borok domináltak, a harmadik helyen Csicsay Tibor apáti bor végzett, a 
második helyet Kulacs Tamás szerezte meg Irsai Olivér borával. A dobogó legfelső fokára Vígh Balázs 



álhatott fel szintén egy apáti borral. Az apáti bor azért is számít különlegességnek, mivel ezt elsősorban 
a község határában található földterületeken termesztik, és jellegzetes, egyedi ízvilággal rendelkezik. Az 
esemény ezúttal is jó hangulatban telt, felelevenedtek régi, kis híján elfeledett történetek, valamint a 
borok és pálinkák elkészítésének folyamatai is. Jó néha kiszakadni ebből a rohanó világból, és egy kevés, 
de annál minőségesebb időt eltölteni a falubeliek társaságában. A szervezők ezért is tartják fontosnak, 
hogy évről évre megszervezzék az eseményt, és hagyományt csináljanak belőle. Az esemény egyre 
nagyobb népszerűségnek örvend, nem titkolt cél a jövőben egy nagyobb volumenű, és színvonalában is 
professzionálisabb bor- és pálinkaszentelővel egybekötött kóstolás megszervezése. 
 
Tradičné požehnanie vína a pálenky na Deň svätého Štefana 

Rovnako ako v minulých rokoch sa 26. decembra, počas druhého vianočného sviatku a na Deň svätého 
Štefana, v obci Medveďov uskutočnilo tradičné požehnanie vína a pálenky. Tento zvyk vznikol pred 
šiestimi rokmi, aby obyvatelia obce mohli ukázať svoje vlastné produkty a ochutnať vína a pálenky, ktoré 
pripravili ostatní. Po svätej omši požehnal pálenky a vína miestny farár Pál Nagy, a pomodlil sa za bohatú 
úrodu v budúcej sezóne. Počas chladného, ale slnečného dňa sa opäť zišla početná skupina účastníkov. 
Tento rok sa ochutnávalo 17 druhov pálenky a 8 druhov vína, ktoré účastníci hodnotili od 0 do 5 bodov. 
K nápojom organizátori ponúkli domácu klobásu, syr a chlieb. Podujatie opäť prebehlo v priateľskej 
atmosfére, zúčastnení si pripomenuli staré príbehy a proces výroby vína a pálenky. Organizátori 
považujú za dôležité, aby každoročne organizovali toto podujatie, ktoré sa stalo tradíciou, a dúfajú, že v 
budúcnosti bude ešte väčšie a profesionálnejšie. 
 

 
Szilveszteri retro batyubál  
 

  

 

 

  



A kommunális- és szelektív hulladék elszállításának ütemterve a 2025-ös évben 
Harmonogram odvozu separovaného a komunálneho odpadu na rok 2025 

 
A kommunális hulladék elszállításának ütemterve 2025-ben 

Harmonogram vývozu komunálneho odpadu na rok 2025 
 

2025.01.03    2025.07.02 
2025.01.15    2025.07.16 
2025.01.29    2025.07.30 
2025.02.12    2025.08.13 
2025.02.26    2025.08.27 
2025.03.12    2025.09.10 
2025.03.26    2025.09.24 
2025.04.09    2025.10.08 
2025.04.23    2025.10.22 
2025.05.07    2025.11.05 

          2025.05.21                         2025.11.19 
   2025.06.04       2025.12.03  

                                                 2025.06.18                                     2025.12.17 

                                                                                 2025.12.31   

 
 

A zöldhulladék elszállításának időpontjai 2025-ben 
Harmonogram zberu bio odpadu na rok 2025 

 
2025.01.13    2025.07.14 
2025.03.10    2025.07.28 
2025.03.24    2025.08.11 
2025.04.07    2025.08.25 
2025.04.22    2025.09.08 
2025.05.05    2025.09.22 
2025.05.19    2025.10.06 
2025.06.02    2025.10.20 
2025.06.16    2025.11.03 
2025.06.30    2025.11.18 
                                                                  2025.12.01 

 
Műanyag hulladék és papír gyűjtésének időpontjai 

Termíny zberu papiera a plastu 

 
    2025.01.20                       2025.07.21 
    2025.02.17                                     2025.08.18 
    2025.03.17                                          2025.09.12 
    2025.04.14                                          2025.10.27 
    2025.05.26                                          2025.11.24 
                                                    2025.06.23                                          2025.12.22 



Anyakönyvi hírek – Správa z matriky 

 

Újszülöttek – Narodili sa: 
Esztergályos Róbert, 2024. május 13., Dunaszerdahely 

Szülők: Esztergályos Róbert és Magyarová Ľudmila 
 
Vígh Ádám, 2024. október 6., Dunaszerdahely 

Szülők: Szabó Kinga és Vígh Ádám 
 
 
Házasságkötés – Uzavretie manželstva: 
Bankó Alexandra – Mikos Marian 
2024. június 29., Csilizradvány 
 
Dibusz Ágnes – Benes Attila Csaba 
2024. szeptember 14., Balony 
 
 
Elhunytak – Zomreli: 
Elischerová Daniela, 2024. január 5., Medve (szociális otthon) 
Kulacs Flórián, 2024. február 28., Dunaszerdahely 
Sántha László, 2024. június 9., Dunaszerdahely 
Sebő Rozália, 2024. június 25., Medve 
Németh László, 2024. július 11., Dunaszerdahely 
Rasztgyörgy Olga, 2024. július 22., Dunaszerdahely 
Hauer Zoltán, 2024. szeptember 4., Nagyszombat 
Nagy Zoltán, 2024. szeptember 23., Medve 
Morva Johanna, 2024. október 7., Dunaszerdahely 
Smolinská Monika, 2024. október 24., Dunaszerdahely (szociális otthon) 
Bajcsi Mária, 2024. október 25., Dunaszerdahely 
Madaras Michal, 2024. december 6., Nagyszombat 
 
 
Lakosok száma 2024. december 31-hez: 525 
Počet obyvateľov k 31.12.2024: 525 
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